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Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Opilec - 01/10/2013 20:36
_____________________________________

Ahoj, 

na toto forum jsem nárazil uplně náhodou, musím ale uznat, že kdybych je našel dřív, pak bych se tu
přihlasil už dříve jako aktívní člen. Hlavně proto, že táto téma je pro mě opravdu zájimává. 

Pojmenoval bych sebe jako opilce (opilce který se velmi snaží aby se nestal alkoholikem). btw - kdo je
opilec a kdo je alkoholik mám popsané v profilu. Doufam, že jsem stale ten co by mohl přestat kdyby
chtěl, ne ten co by chtěl přestat kdyby mohl. Popravdě, nikdy jsem nebezpečnou hranici nepřekonal
(aspoň podle sebe). Když vím že nemůžu - tak nic nepiju (dokonce když jsem měl služební cesty tak
jsem nic nepil 2-3 měsice, a nerobilo mi to problem). 

Dokonce jsem závislak - áno, příznávam. Jenže nejde o alko, jde o hudbu. Je to jiná téma, prostě
nevydržím aby mi hudba nehrala. Vím si ale kvůli tomu představit ako se cití jini závislaci (alkoholici, ti
kteří kouří, berou drogy atd). Zavislost je zavislost, je už jedno na čem.  

Zpět k alkoholu. Mám rád pivo. Pivo je pro mě uméní. Alkohol v pivě sice, je, beru ho jako vedlejší
skutek (uvital bych kdyby ho bylo aspoň 50% meně). Dokonce alkohol beru, že otupuje, takže pit třeba
luxusní rauchweizen po 3 jiných pivách je pro mě vždy profanace (alkohol otupuje, takže si to umělecké
dílo v podobě rauchweizenu nevychutnate jako by to mělo byt). Ostatní alko ani nepiju - vodku
nesnáším, whisky mám rád ale je to něco co by se mělo pit s někym, a když nemám s kym tak whisky si
vypiju raz do dvouo let, vino... dokonce by mi chutilo je tu ale problem, že vždy povídam "mám rád vino,
ale jen to které si nemůžu dovolit" (no to je absurd velebnosti, abych za dobre vino musel platit tolík co
dám za 20 pív). 

Kolík piju? Dost aby mě "směrnice EU" považovali za alkoholika (teda víc jako 5 pív / měsic), míň abych
se za takovyho považoval já sám. Většinou doma, na oddych, a kvalitné pivo (tak pár let dozadu jsem si
je ještě vařil sám, teď nemám bohužel čas). Když jsem v menším obchodě a uvidím jen "pivo z tovarni"
tak radšej si koupim "apple juice". 

Vyšlo to dost chaoticky, alespoň jsem se tady představil :) 

Takže kdo jsem? Opilec nebo alkoholik?

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Liba - 02/10/2013 05:34
_____________________________________

Opilče, možná vše myslíš dobře, ale jsi zmatený, a k tématu alkoholismu nemáš co napsat, nic
nevíš.Takže neřeš.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Opilec - 02/10/2013 10:32
_____________________________________
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Libo, děkují za přivitaní (což mi ale víc výpadá jako "nashle opilče").

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Pavla 7 - 02/10/2013 10:55
_____________________________________

Ahoj, 
když vím že nemůžu též nepiju, ale když můžu tak do němoty. Dlouho jsem si myslela že jsem opilec,
teď vím že jsem alkoholik protože piju proto abych se opila, je mi jedno co hlavně že budu mimo. Mám
akorát pocuchané nervy. Pokud si myslíš že jsi jen opilec, můj názor - asi bych tu nerozebírala kvalitní
vína a pivo a to jak to zvládáš. My se tu snažíme o to nepití. Dnes jsem v ruce držela panáka ferneta
citruse jak mají u pokladen ve slevě :laugh: , no nemůžu říct že to se mnou nehlo. Ale co položila jsem
ho a jedu dál.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Opilec - 02/10/2013 11:03
_____________________________________

No tak kdybych neviděl jisté rozdíly mezi tím jako jsem pil před třeba 5-6 lety a dnes tak sem se vůbec
ani nepodívam. Proto se taky zkouším přečíst co pišou jiní. 
U mě to vždy bylo že jsem nad 3 piva nikdy nejšel (většinou dva - ale tak minimalně 25-27 dnů v měsici).
Teď dávam 4 ale jen 3-4 týdeně. Proto se chci ujistit, že to co mě hm.... bavilo se nezměnilo v problém.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Liba - 02/10/2013 13:13
_____________________________________

Zkus nepít 3 měsíce, když to lehce dokážeš, alkohol ti nebude chybět, jsi ok.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Petr N - 02/10/2013 13:40
_____________________________________

Smysl toho tříměsíčního testu mi uniká. Neznám ve svém okolí lidi kteří by se nenapili alespoň jednou
za čtrnáct dnů. Nemyslím si, že by to byli alkoholici. Litr vína na dva je snad normální.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Liba - 02/10/2013 14:06
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_____________________________________

Také nevíš, jak jim je, v čem lítají.A pleteš se, dnes už přibývá abstinentů, moderní je nepít, a co je na
tom testu zlého?.Ať si zkusí, jestli je alkoholik.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil No name - 05/10/2013 20:28
_____________________________________

Zdravím vespolek, 
kdo jsem ja? Asi to vím ale:)  
můj požitkový život: 
13-14let. poznaval jsem alkohol a trávu. Holt starší kamarádi a moje vlastnost-byt nej:)  
15-17let. k předešlému jsem přidal extaze a LSD – to však jen minimálně. A to nejhorší Pervitin a taky
jsem měl v pokojíčku za stolem flašku vodky, a když se mi nic nechtělo tak jsem se ožral abylo mi fajn 
17-19let. pervitin 4x a vícekrát tydně nitrožilně. Ke konci už to bylo fakt moc zlí. 

A teď proč z tím otravuju vás, v 19. jsem se rozhodl že se mam kupodivu moc rád na to abych se tím
dokázal zabít. Tak jsem z tím skončil. Bez lečebny, hodně mi pomohlo že jsem začal chodil z jednim
andílkem. A vedle ní jsem si připadal jako troska. 

No a „zbyla“ mi ta legalní droga alkohol. A protože bracha přítelkyně pil téměř denně já mohl taky:) 
S danou slečnou jsem byl 9let. a pil odhadem 340 dní v roce. Dost často do temna, piju až do té doby
než se ráno probudím a lovím v paměti poslední vzpomínku.  

Teď mam novou znamost a planujeme děti atd. 
Určitě vic než 100x jsem si řekl že zkusím tyden nepít. No nevydržel jsem to. Nejsem schopen si
vspomenou kdy jsem byl bez pití déle než dva dny.  

Teď nepiji druhý den, k tomu třetí týden nekouřím a asi se zblázním… 

Moje nynější přítelkyně o mé minulosti ví. Ale jistě netuší že se od 15. téměř denně sjíždím, jen měním
čím. A nechci jí to říkat… Ona skoro nepije, ale jednou za týden dva se najde ta příležitost.  

Otazka:  
Když už nechci byt nucen tím vnitřím tlakem něčeho se napít, a když už se napiu tak se vylejt do temna. 
MUSIM přestat uplně a navždy, nebo má  věřit že to zvládnu dat si pivko třeba jen jednou za dva tydny. 
A doporučily by jste mi nějake podpurné prostředky. Jako používam na odvykaní od cigaret (nicorette) 
No asi jsem to potřeboval někomu říct, protože takhle pohromadě to o mě nikdo asi neví. 

Ps: omlouvám se za pravopis

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Franta - 05/10/2013 20:38
_____________________________________

Prošel jsem si forum a rozhodl jsem se založit vlastní vlákno. Abych tady nestrhaval pozornost na sebe:)
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Nazval jsem ho: Já věřím že to zvládnu. 
Platí to pro příspěvek nad tímto.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 11/10/2013 18:00
_____________________________________

Zdar alkáči.  :)  

Chutná vám chlast? Mně taky. Dělá vám problémy? Mně ne. Nechci, aby následující řádky vyzněly jako
óda na chlast, to v žádném případě, ale někdy mám pocit, že se tato otázka příliš démonizuje. Tak, jako
existuje militantní feminismus, tak se setkávám s militantním antialkoholismem. Když se podívám na
MUDr. Nešpora, když vidím ten neupravený zevnějšek, mastné vlasy, ty gestikulace, tu mimiku, říkám si:
panebože, vždyť ten člověk je regulérní blázen. Rozhodně nepůsobí důvěryhodně a svými prohlášeními,
že kdo vypije skleničku piva denně, je alkoholik, všemu nasazuje korunu. Víte, problém alkoholismu je
velice složitý. Je možná zakódován v našich genech. Někdo může chlastat celý život, přitom se u něj
nevytvoří závislost. Někdo pije tři roky... a je v tom. Co se týče mě, požívám alkohol pravidelně celý
život, zhruba od návratu z vojny, kdy mi bylo 21 let. Dnes je mi 61, pořád žiji, chodím na pravidelné
preventivní prohlídky, které dokladují, že jsem zdráv. Je pravda, že celý život se věnuji turistice. Do
práce jsem dojížděl denně automobilem, v práci byly dechové zkoušky. Nikdy jsem neměl problém,
kolegové si mysleli, že jsem abstinent.  :laugh:  
Dnes, když již nepracuji a žiji se svým psem na chatě v horách, cucám pravidelně. Ale pozor. Nikdy,
opravdu NIKDY se neopíjím! 
Konzumuji. Piji pro radost, ne proto, aby mi bylo špatně a já měl okno. To jsem měl naposled na vojně.
Pokud vysadím alkohol, nic se neděje. Nevím, co jsou abstinenční příznaky. Pod vlivem alkoholu nikdy
nesedám za volant. Nikdy. Ale běžné práce, jako řezání dřeva na cirkulárce, oprava střechy, to
provádím v pohodě. :laugh: Takže otázka nebezpečí alkoholu není jednoznačná. Je to zřejmě případ od
případu. Ale neberte to nikdo ode mě, jako nabádání k pití. To vůbec. Může se vám stát, že po pár
letech uvidíte bílé myšky. Máte prostě pech. Rodiče vám předali špatné geny...

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Danny - 11/10/2013 18:31
_____________________________________

Jirko, 
prosím, abyste se takto primitivně nenavážel do Dr. Nešpora, je ubohé hodnotit někoho podle vzhledu.
Kolik jeho děl jste přečetl, když píšete, že je blázen?Říká se, že do druhých promítáme vlastní obraz!
.....A navíc : pan primář je kapacita u nás v oboru alkohologie,život zasvětil těžce narušeným lidem a
vrací některé z nich do života. Co jste dokázal vy, že máte právo špinit někoho?Ani asi nevíte, že pan
primář nepovažuje za alkoholismus pití 1 piva, přečtěte si jeho kritéria a pak hodnotte.To, že se zde
posmíváte alkoholikům, že jim rodiče dali špatné geny, je taky dost mimo mísu. Pokud nejste závislý,
můžete pít vesele alkohol celý život. Na toto fórum píší lidé, kteří se potýkají se závislostí a mají můj
respekt,nebo jejich příbuzní, mám alkoholika bratra a vím, o čem to je. To není o tom, že se člověk
napije, ale to, že alkohol mu ničí život, vztahy, zdraví. 
Danny
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============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Petr - 11/10/2013 18:59
_____________________________________

Jasně, Jirka je jako můj otec.Pije celý život a není alkoholik, je to piják..Alkoholizmus je nemoc těla, jeho
špatná reakce na alkohol.Někdo jí má, někdo může lemtat jak chce a je v pohodě, věc náhody snad i
těch genů.Je mi to jedno, život bez alkoholu je lepší jak pro Jirku tak pro alkoholiky

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 11/10/2013 19:13
_____________________________________

Sáhl jsem na vaši modlu, tak se vztekáte. MUDr. Nešpor, to je v mých očích něco, jako Taliban. Fanatik.
Párkrát jsem ho viděl v televizi a byl jsem z něj, eufemisticky řečeno, na rozpacích. Tím ale nechci
zlehčovat jeho zásluhy v boji proti alkoholismu. Sklony ke vzniku závislosti jsou opravdu dány geny.
Genetika ovlivňuje člověka minimálně z devadesáti procent... Asi jsem vás moc nepotěšil.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Danny - 11/10/2013 19:23
_____________________________________

Jirko, 
já se určitě nevztekám, dr. Nešpor není moje modla, nejsem alkoholička, ale vím o tomto problému dost.
O tom, že je to záležitost genetiky, není sporu, ale ten váš výsměšný tón? 
Prostě každý máme jiný úhel pohledu, já realitu vnímám i na základě toho, co si o problému nastuduju.
Přeji vám mnoho tolerance a snad i empatie vůči druhým lidem a hlavně vůči lidem nemocným. 
Danny

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 11/10/2013 20:09
_____________________________________

Vždyť já se nevysmívám, Danny. Mrzí mě, pokud to tak vyznělo. Jsem rád veselý, a proto jsem volil
uvolněný tón. Jenom se mi nelíbí ten, často militantní, kategorický tón bojovníků proti alkoholismu.
Jasně, že můžu dostat rakovinu slinivky. Jenže kvůli tomu se mám vyhýbat alkoholu celý život? Nebo
ucucávat, jako slečinka, když jsem stokilový chlap? Nešpor by mi to doporučil. To pak nemusím také
jezdit autem - kolik je bouraček, nemusím chodit do lesa-jsou tam divočáci, nemusím vůbec žít. Na to
kašlu... 
Jirka

============================================================================
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Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil PetrCh - 11/10/2013 20:15
_____________________________________

jak čtu Jirku, neví o alkoholizmu zhola nic, těžko mu to vysvětlit a myslím, je to též zbytečné.Má fajn
život s alkoholem a to je tak celé

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 11/10/2013 20:32
_____________________________________

Fajn život s alkoholem. To jsem se zasmál. :laugh: Závidíte, co? Můj život není jen alkohol. Také
nezřízený sex.  :laugh: Nešpor by vynesl diagnózu: sexuálně závislý alkoholik. Ale nekouřím, alespoň
jedno plus.  :)

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Danny - 11/10/2013 21:41
_____________________________________

Tak Jirko. 
ted jsi mě opravdu(!) rozesmál: V 61 letech a nezřízený sex?!!!! 
Ale fajn, aspoň jsi to odlehčil, ikdyž alkoholismus není moc na zlehčování.Tak atˇti slouží zdravíčko na
alkohol i sexík! 
Danny

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 11/10/2013 21:53
_____________________________________

Rozesmál? A proč, Danny? Víš o tom, že v českém pornobyznysu funguje sedmdesátiletý chlápek? Jo,
"vilný dědeček".  :laugh:  
A jak mu to funguje. Mladíci by mohli závidět. Víš, sex není ani tak o věku, jako spíš o stavu těla a
hlavně duše. Ta má, jak vidíš, je dost mladá. Danny, ani nevím, jestli jsi chlap, nebo žena.  :)

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil jana - 11/10/2013 22:30
_____________________________________

Hezký večer, podle všeho jste hladinkář anebo se projevují známky senilní demence. Máte stálou
partnerku?
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============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Petr - 11/10/2013 23:04
_____________________________________

Jirka napsal : Dnes, když již nepracuji a žiji se svým psem na chatě v horách, cucám pravidelně 

Ten tvuj nezřízenej sex s tvym čoklem v horách musí bejt fakt silnej odvar hhh :)Se nech natočit.Nedivim
se že při  tom musíš chlastat  :laugh:

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 12/10/2013 00:04
_____________________________________

Jednak můj pes není žádný čokl, tos ho urazil a pak, nejsem žádný puritán, ale zoo? Fúúj, to by mě
nenapadlo, styď se, jestli umíš. :angry:

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 12/10/2013 00:07
_____________________________________

Jo, mám stálou partnerku. Celý život stejnou. Jsem vás asi zklamal. Nebo si myslíte, že chlastá ještě
víc.  :laugh:

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil anoine - 12/10/2013 00:46
_____________________________________

Dobry vecer Jirko.Sem pisi lide,kteri maji velke problemy kvuli alkoholu.Bud jsou sami alkoholici nebo
maji alkoholika nekoho blizkeho.Borti se jim vztahy,rodiny,prichazeji o praci,nekteri z nich i o zivot.A to
kvuli nemoci zvane alkoholismus.Take sem pisi lide,kteri chteji pomoci.Ty nejsi ani jeden z nich.Zkus se
tedy "realizovat" nekde jinde nebo si najed na nejaky Chat.Kdyz najdes spravnou mistnost,muzes si tam
hezky popovidat o cemkoliv a zcela vesele  i  uvolnene

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Liba - 12/10/2013 05:14
_____________________________________

Na Jirku už nereagujme?Má své velké ego, neví nic o naší nemoci, o dr. Nešporovi, možná je zoufale
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sám a tady machruje.Koho zajímá jeho výkon v sexu?Vždyť je k smíchu.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 12/10/2013 07:14
_____________________________________

Velké ego, hm... to mi ještě nikdo neřekl.Zoufale sám nejsem, a i kdyby, mám skvělého psa. O.K., když
nejsem vítán, mizím. Mějte se pokud možno dobře a neztrácejte víru. Málokdy je tak zle, aby nemohlo
být hůř... 
Chápající antiabstinent Jirka.  :)

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Pavla 7 - 12/10/2013 09:57
_____________________________________

Nechápu lidi co neví o čem píší bo mluví, ale jsou šíleně nad věcí. Jak může nikdo napsat že abstinence
není normální, co je to za blbost(viz. příspěvek vedle). Mám ráda vtipné lidi určitě, páč bez humoru to
nejde, jenže tohle je otázka života a smrti. Jak může někdo podceňovat návykovou látku? A navíc jde o
člověka ale i lidi okolo. Lidi jako Jirka můžou tak akorát podkopat vůli kterou někteří tady nabývají.
Nenechám se strhnout kecama  že alkohol jako neubližuje??? A navíc 61 je prd věk, uvidíme až mu
bude 75, vím o čem mluvím, pracuji v tom. To se možná projeví i těch pár skleniček denně, a věřte
nestojí to za to na 100%. Člověk takhle může žít klidně dalších 10 let, ale neví nic, alkoholová demence,
odkázaný na druhý lidi mazec. 
Prokazatelně má plod hroznového vína úplně stejný jako víno pitné :laugh:  
Lidé co to zvládají pít každý den a nebýt "závislí"........bez komentáře

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil petr - 12/10/2013 10:32
_____________________________________

Alkohol je velice zvlastni v tom,ze netvori zavislost kazdemu jako napr heroin,bohuzel

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Pavla 7 - 12/10/2013 11:18
_____________________________________

To je sice možné ale na zdraví to také nepřidá, určitě ne naší centrále - mozek, tělo, nervová soustava. 
Zdraví pro mě je teda dost důležité ;)

============================================================================
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Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Liba - 12/10/2013 13:13
_____________________________________

Petře, proč bohužel.Vždyť každý, komu alkohol nevadí, ať si dá do nosu, vychutná si kvalitní
alkohol,lízne se,přej, bude ti přáno.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil petr - 12/10/2013 14:07
_____________________________________

Libo mas pravdu.Pavlo znam lidi co pijou a jsou v x letech zdravi jako ripy..je to v hlave,pokud neskodi
hlave tak ani telu

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Pavla 7 - 12/10/2013 17:39
_____________________________________

Ok Petře já znám zase lidi co pili a zdraví nejsou. Leží tady a není jim ani 60 let. Většinou infarkt, jestli
má alkohol pozitivní účinek má to být snad decka denně, většinou si lidí ptám jak žili dost mě to zajímá.
Nebyli alkoholici ale často pili, nikdy se neléčili. Teď leží odkázáni na lůžku....hm, myslím že tělu určitě
škodí.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 14/10/2013 19:32
_____________________________________

Já vím, že bych měl už mlčet. Slíbil jsem to. Přesto mi nedá, abych vám, v dobré víře neřekl ještě pár
slov. Kouřil jsem kdysi čtyřicet cigaret denně. Byl jsem těžce závislý na nikotinu. V pětadvaceti letech
jsem kašlal po ránu, jak tuberák, prsty žluté... Ze dne na den jsem přestal. Nekouřím dodnes.Říká se, že
nikotinová závislost je horší, než alkoholová. Nevím... kdesi jsem to četl. Takže znovu. Ti, kdož jste
závislí na alkoholu, snažte se dostat z toho sami. Bojujte, nejste přece báby, a pokud budete chtít,
pokud budete mít motiv, dostanete se z toho. Na každého se vykašlete. NIKDO vám nepomůže. Źijeme
v systému, kde jde jen o peníze. Peníze hlupáků a naivních lidí. Navíc, vyhledáte-li tzv. odbornou
pomoc, dostanete se do systému. Opravdu věříte v lékařské tajemství? Pokud někomu, kdo disponuje
odpovídajícími prostředky budete stát za to, zjistí si o vás cokoli. Cokoli, co o sobě vyžvaníte. Doktorovi,
sousedovi, na netu. Takže... žádný psychiatr, žádný kámoš, v lepším případě rodina, jinak nikdo. Jste na
svou závislost sám...

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Liba - 15/10/2013 04:21
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_____________________________________

Nevíš, co meleš, blábolíš, ubližuješ.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Lanička - 15/10/2013 07:54
_____________________________________

Jirko, vážně toho nech ! Toto nejsou stránky pro tebe, najdi si nějaké adekvátnější, kde se budeš moci
realizovat.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 15/10/2013 12:48
_____________________________________

Pro dobrotu... na žebrotu. :(

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil anoine - 15/10/2013 15:38
_____________________________________

Jirko,tady nejde o "pro dobrotu na zebrotu".Tady jde o to,ze se vyjadrujes k necemu,o cem nic nevis a
zavrhujes lekare  a odborniky,kteri na to studovali a cely profesni zivot se teto nemoci venuji..Je to to
same,jak kdybys "radil" napriklad cukrovkarum,at si nepichaji inzulin,staci jist
"korinky",schozofrenikum,at neji leky a neveri "hlasum",lidem s epilepsii,at se vyhnou urcitym situacim
atd..Alkoholismus je nemoc a jako kazda jina potrebuje lecbu.A tve obavy,z vyzrazeni lekarskeho
tajemstvi apd..,to snad nemuzes ani myslet vazne!Nebo,jak rikam a uz jsem i psala...tyto tve nazory jsou
naprosto nepochopitelne a pokud je mas,res si je,ale ne zde."Normalne" se lekarum veri.Tak jako dalsim
lidem,ktere vyhledame pro jejich odbornost.Nevim,co dalsiho bych k tomu mela napsat.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 15/10/2013 17:01
_____________________________________

Anoine, zřejmě jsi můj příspěvek nečetla dost pozorně. Zde nejde o to, jestli doktorovi věřím. Když mám
zdravotní problém, samozřejmě že mu musím věřit, co mi zbývá? Jinak bych na sebe nenechal sáhnout.
O tom, že lékař dodržuje lékařské tajemství také nemám velkých pochyb... i když na druhou stranu,
peníze mají obrovskou moc. Ale o to mi nešlo. Měl jsem na mysli to, že když člověk navštíví lékaře, je
zařazen do systému, do nějakého kompíku připojeného k síti. Takže i kdyby byl pan doktor světec,
pokud někdo bude moc chtít, dozví se o vás vše. Zaplatí si hackera... třeba. To není blbost, to je fakt.
Takže já se držím zásady, pokud si můžeš pomoci sám, pomoz si, ale hlavně drž hubu o svých
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problémech. Nevíš, kdy kdo na tebe co vytáhne. Pokud si pomoci nemůžeš, tak to je bohužel jiná...
jenže před tím, než člověk dojde k názoru, že si nepomůže sám, měl by to alespoň zkusit. I když chápu,
nemusí to být nic lehkého.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Michal K - 15/10/2013 17:47
_____________________________________

Ono Jirko někdo dospěje do bodu, kdy nemá moc na výběr, buď umřít nebo se zbláznit a nebo si říci o
pomoc.  
 Ale zároveň s Tebou souhlasím s tím systémem.Je celkem blbý mít v papírech poznámku alkoholik i
když to čtou jen lékaři. 
 Mají štěstí AA, ti jsou anonymní a kolikrát pomohou lépe jak kdejaký odborník. I když třeba zrovna já, tu
odbornou pomoc nejdříve potřeboval. Neměl jsem totiž na výběr, buď žít a nebo se upít.Přeji pěkný den
Michal K alkoholik

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil anoine - 15/10/2013 18:46
_____________________________________

Jirko,myslim,ze jsem cetla pozorne i pochopila.A take souhlasim s dalsim prispevkem.I ja jsem se
"setkala" s tim,ze,ac v dobre vire,jsem se sverila s nekterymi vecmi popravde (co take jineho,pokud
clovek chce pomoci sobe nebo jinym) a byly "zneuzity".Take se ted potykam s tim,kdybych neco nekde
nerekla...ale...nekdy opravdu clovek nema na vyber.Co se tyka alkoholismu a dalsich psychickych
nemoci,samozrejme u nas stale funguje nejake stygma.Tak,jako u jinych nemoci,clovek se snazi (v
urcitem stadiu),rici vse popravde,aby mu bylo (a nejen jemu) pomozeno.Stygma samozrejme funguje i
to,ze tato nemoc v sobe obsahuje spoustu "kompromitujicich" veci.Ale,s tim se musime smirit.Bohuzel
nas potkala tato nemoc a ne jina,pro spolecnost "vice schudna".A i proto ma muj obdiv kazdy,kdo napric
tomuto vsemu,se lecit chce,chce verit lekarum,"podstoupit" jejich postupy,protoze,alkoholismus jako
nemoc clovek sam neni schopny zvladnout.Tak jako kazdou jinou.O to vice,ze u teto nemoci to ovlivnuje
mnoho dalsich lidi

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Petr - 15/10/2013 18:52
_____________________________________

Jirka to myslel tak, že pokud někdo zjistí že si alkoholik, máš to napsaný nadosmrti v papírech a seš
vodepsaná.Můžeš sedět doma a nepít, ale to je tak všechno

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 15/10/2013 19:02
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_____________________________________

No právě. Ta fungující stigmatizace. Představ si, že se někdo vyléčí z alkoholismu, abstinuje léta... a
příští zaměstnavatel se o tom dozví. Co udělá? Nebude riskovat recidivu, nevezme jej. A to ani
nemluvím o řadě profesí, kde je jen zmínka o alkoholu zcela diskvalifikující. Bude chtít dělat třeba u
ochranky, nebo bezpečnostní služby. Zbrojní průkaz? Ani náhodou, lékař mu nedá doporučení, i když ví,
že léta abstinuje. Jistota je jistota. No prostě je to špatné. Pokud se mu podaří dostat z toho
"svépomocně", nikde žádný záznam... není co řešit. Stigma neexistuje. Léčení na psychiatrii je podle mě
tou nejzazší možností právě proto, že člověka výrazně diskvalifikuje.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 15/10/2013 19:04
_____________________________________

Ano. Přesně tak jsem to myslel, Petře. Žiješ, ale bez pořádné práce jsi sociálně mrtvý. Nevím, jestli je to
výhra...

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil anoine - 15/10/2013 19:13
_____________________________________

Jo Petre,chapu to a proto,jak jsem psala,ma kazdy,kdo se lecit chce muj obdiv.Prave i kvuli tem
stygmatum.A samozrejme nejen stygmatum.V teto spolecnosti.Alkohol je droga,ktera jako kazda
jina,ovlivnuje hned od zacatku "psychicno".O to vice,pokud zacne byt nemoci.Jsou "fyzicke" nemoci,s
kterymi se da bojovat,pokud je "psychicno" v poradku,uspesne.Vim to,z meho blizkeho okoli,dotycny
"zvitezil" nad rakovinou jen kvuli tomu (zaver nekolika lekaru),ze byl psychicky fit.Alkohol te ale zacne
nicit od te psychicke stranky.A to je ten pruser.A diky za kazdou vec,ktera mu v tom chvili "udela
pauzu"...

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Liba - 15/10/2013 19:23
_____________________________________

Nevím hoši, jestli zrovna vy dva tolik trpíte díky abstinenci, znám stovky abstinujících alkoholiků, tady i
na Slovensku, nikdy! jsem neslyšela o těch věcech , co popisujete.Znám osobně i lékaře, primáře,
léčeben, vím, komu tyto zprávy píší.Jasně, že ten, kdo má léčbu soudně určenou, nedodrží ji, oni musí
poslat zprávu.Spousta zaměstnavatelů člověka naopak podrží, pomůžou mu.Asi žijeme každý někde
jinde.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil anoine - 15/10/2013 19:33
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_____________________________________

Jirko,je to vyhra v kazdem pripade.Pokud ne pro dotycneho,tak pro lidi okolo nej (predevsim nejblizsi)
ano.Nedokazes si asi predstavit,jake "peklo" nejblizsi lide okolo alkoholika zazivaji.Jak je to ovlivni.Je
vyhrou,pokud alkoholik se sebou alespon neco delat chce.Zadny z alkoholiku si nikdy nedal
"zavazek",ze alkoholikem byt chce.Vzdy to ma nejake koreny.Pokud ale do toho "spadne",droga si vzdy
snazi najit cestu.Nici vse.A "klobouk dolu" pred vsim a kazdym,kdo ji v tom zabrani.Vim to z vlastni
zkusenosti (rodic alkoholik,ja problem,pribuzny,kamarad)...

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 15/10/2013 19:38
_____________________________________

Musím přiznat, že já díky abstinenci netrpím vůbec. Alkohol k tomu, abych fungoval, nepotřebuji. U mě
je pití spíš zvykem. Teda... zlozvykem. :) Takovou příjemnou nadstavbou. Uznávám, že pokud někdo při
abstinenci dostane záchvat deliria, tak to je průšvih. To asi "samoléčbou" nezvládne. Je asi důležité včas
zastavit. Nepropít se k deliriu.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil anoine - 15/10/2013 19:55
_____________________________________

No,tak ja po posledni odpovedi Jirky,v diskuzi" nepokracuji...

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil PetrCh - 15/10/2013 20:08
_____________________________________

gratuluji

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Petr - 15/10/2013 20:14
_____________________________________

Anonie, bud v klidu.Ber to tak, že Jiří mluví jak člověk, kterej neví která bije, nebot nemá s alkoholem
problém, ač ho pije.Je přesně jako můj otec, ten pije denně, ale protože chce, ne protože musí a
alkoholik je pro něj pouze slaboch, co nedokáže včas zastavit..Nikdy nepochopí víc, já se na něj za to už
ani nezlobím 

Je to jako vysvětlovat Jirkovi, jaký je to sedět na rožhavenejch kamnech, na který on si sám nikdy
nesed.Sice ví, že to bolí, ale nic víc nepochopí, dokud na nich sedět sám nebude.takže to nemá větší

 13 / 35



Fórum alkoholik.cz - Alkoholik.cz
Vytvořeno: 10 May, 2024, 21:58

smysl, než si přijemně povídat :)

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 15/10/2013 20:18
_____________________________________

anoine napsal: 
No,tak ja po posledni odpovedi Jirky,v diskuzi" nepokracuji... 

Zase jsem řekl něco špatně?

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Danny - 15/10/2013 20:22
_____________________________________

Jirko,  
tvá "moudra" nepropít se k deliriu, atp. to snad ani nemůžeš myslet vážně.Přemýšlím, zda ty osobně
nepotřebuješ  odbornou pomoc, pokud máš vizi světa, že u kompu sedí hacker a zajímá ho nějaký
alkoholik xy!Je to směšné, toto nikoho nezajímá!!!Peníze, t.j. banky, bezpečnost státu, terorismus, ano,
tam se mohou do počítaše vlámat hackeři, ale výplody tvé mysli , to je síla. Jen zde strašíš lidi, kteří mají
poznamenanou duši alkoholem, mají křehkou psychiku. To, že se chtějí léčit je hodno obdivu, že chtějí
mít znovu lidskou důstojnost! Stigma je to v hlavě primitivů, rozumný šéf ocení, když jde někdo
dobrovolně na léčbu. A stigma psychiatrie je zase v hlavách lidí, nechci psát přímo nevzdělaných, ale
něco v tom smyslu, řekněmě s malým rozhledem. V USA má kdekdo i ze střední vrstvy svého
psychiatra, platí si ho, konzultuje s ním problémy!!My už naštěstí nežijeme ve středověku, kdy se s
těmito lidmi zacházelo až barbarsky. 
Danny

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 15/10/2013 20:31
_____________________________________

Petře, některé věci asi opravdu nepochopím. Třeba to, že někdo nemá žádnou stopku. A nejedná se jen
o pití, ale třeba o žravost. Já nepochopím, jak se někdo dokáže vyžrat na sto padesát a více kilo. To
nemá žádnou stopku? Když váží stodvacet, nedokáže si říct: "Tak a dost! Vypadám, jak prase". To se
mu to žrádlo při pohledu do zrcadla neznechutí?

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 15/10/2013 20:35
_____________________________________
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To Danny: raději bez komentáře...

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Petr - 15/10/2013 20:36
_____________________________________

Tak mu porad, jak to má udělat :)

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Petr - 15/10/2013 20:39
_____________________________________

Jiří, Jusaine Bolt zase nemůže pochopit, jak to že ty nedokážeš zaběhnout 100m pod 10 vteřin :)  si
myslí, že seš nákej divnej :)

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 15/10/2013 20:50
_____________________________________

Co jak má udělat, Petře? Nepropít se k deliriu? Pije spousta lidí. Když jsem ještě pracoval, chlastali tam
prakticky všichni. Většina z nich tak, že jsem raději s nimi na žádné akce nechodil. Byl jsem jednou...
stačilo. Propuštěn za alkohol byl za celou tu dobu jen jeden. To byl ale beznadějný případ, Klidně přišel
do práce namol. Dvakrát mu to prošlo, po třetí letěl. Ostatní fungovali bez problémů. Z práce rovnou do
hospody, stihnout svou dávku, ráno do práce. Celá léta. Tak nevím... asi se jim to dařilo nějak kočírovat.
I při tom všem jim nebylo všechno jedno.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 15/10/2013 20:54
_____________________________________

To víš, že stovku nedám pod deset, jako Bolt. Jsem už starý.  :laugh:

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil anoine - 15/10/2013 20:59
_____________________________________

Petre CH dekuji :)  
Danny,nema to cenu.Jinak,Tve prispevky jsem cetla vsechny.Nema smysl,abychom se "potkavali" v
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tomto tematu.Zkusim "prispet" jinde.Ale vlastne moc nemam co.Tuto diskuzi sleduji uz tak 2 roky.Stale
ale do toho "nemam co mluvit".Bohuzel.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Petr - 15/10/2013 21:05
_____________________________________

Anoine, jen mluv a nestyd se.Každý je zde vítán, poku ví o čem mluví. 

Jiří má zase alergii na jahody a já milovník jahod nedokážu pochopit, že on se po nich osype a pobleje a
ostatní ne :))

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Liba - 16/10/2013 06:30
_____________________________________

Lidi, netrapte se s Jirkou.Má stihomamy, vidí špiony, nechápe nás, nemůže, není alkoholik!, možná je, a
zkouší výmluvy, jak nepřestat pít, ale je pravda, že ubližuje.Je sám, potřebuje někoho, volá o pomoc, ale
blbě.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 16/10/2013 09:30
_____________________________________

"Je sám, potřebuje někoho, volá o pomoc, ale blbě." 

Tak bys mě možná chtěla vidět, Libo, jenže tak to není. O pomoc nevolám, není proč. A i kdyby, jsem
zvyklý hledat pomocnou ruku na konci své paže. Včera jsem nepil vůbec. Dnes také nebudu. Zítra,
nevím. Nemám nějak chuť. Venku mlha, 6 stupňů, občas prší... alkohol mi chutná spíš, když je hezky,
svítí sluníčko, mám dobrou náladu.  :)

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Liba - 16/10/2013 11:14
_____________________________________

Blouzníš?Proč bych tě chtěla zrovna já vidět.Jsi vtipálek, nebo máš opravdu stihomamy, vymýšlíš
si........

============================================================================
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Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 16/10/2013 11:27
_____________________________________

Napsal jsem "možná". A "možná" není jistě.  :)

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Lanička - 16/10/2013 12:28
_____________________________________

Myslím si, že by bylo nejlepší Jirkovy příspěvky naprosto ignorovat, nereagovat, nevšímat si jich. Jsou
zcela mimo mísu, prostě potřebuje nějak utrácet čas a mít pocit, že s někým komunikuje.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Pavla 7 - 16/10/2013 12:36
_____________________________________

Jiří nechápe asi víc věcí, pokud se máš tak fajn měl by jsi na lidi působit pozitivně a ně tady dělat
rozbroje. 
Vyjádřím se k té stopce, je těžké pochopit o co jde pokud to člověk nezná. Já ji též nemám, možná
kdybych ji měla, nebyla bych tady. Jenže mě to zrovna vůbec nevadí, to že jsem tady aspoň ze mě dělá
lepšího člověka, protože řeším velký problém který mi dělá ze života peklo. Snažím se hledat příčiny
svého nezřízeného pití, dávat si psychiku do pořádku. Lidi si myslí že jsem velký  pohodář, jenže málo
kdo ví že mě tíží otázka světa a to jací lidé jsou. Ale to je fuk, prostě nechápu proč to děláš, když se tady
lidi snaží změnit si své životy k lepšímu. Pokud nechceš pomoct, měl bys jít nejspíš vyvenčit pejska a
projít se podzimní krajinou.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 16/10/2013 13:08
_____________________________________

Dělám rozbroje, Pavlo? Copak mě tady bere někdo tak vážně, aby z tohy byly rozbroje. Někdo řekne:
Jirka má pravdu? Ubližovat rozhodně nechci, co bych z toho měl? Máš pocit, že jsem sadista? Tíží tě,
jací lidi jsou. Když ti napíšu, že se budeš muset na to, jací lidi jsou vykašlat, snažit se nad to povznést,
nejspíš se naštveš a řekneš, že to nejde. Jenže ono to ve tvém vlastním zájmu jít musí. Chlastem lidi
nezlepšíš. Lidi byli vždycky svině... vždy lhali a snažili se ošulit jeden druhého. I když je za to ve
středověku lámali v kole, sekali ruce. Nic nepomohlo, takže se s tím asi nedá nic dělat. Leda se domluvit
s Bohem, ať vyhladí lidstvo a začne znova.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 16/10/2013 13:16
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_____________________________________

Lanička napsal: 
Myslím si, že by bylo nejlepší Jirkovy příspěvky naprosto ignorovat, nereagovat, nevšímat si jich. Jsou
zcela mimo mísu, prostě potřebuje nějak utrácet čas a mít pocit, že s někým komunikuje. 

Možná by je měl dokonce admin, jako nekorektní, smazat. S tím slovem "ignorovat" jsem si vybavil
jeden starý vtip: 

Po razii v nevěstinci dva policajti podávali hlášení náčelníkovi: 
"Hledaného jsme na místě nenašli, jedna dívka se nás snažila svést". 
"Chlapi,doufám, že jste ji ignorovali", pozvedl náčelník obočí. 
"Samozřejmě, pane náčelníku. Já jsem ji ignoroval jednou, Pepa dvakrát".  :laugh:

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Liba - 16/10/2013 13:17
_____________________________________

Stačilo, jsi jasný!

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Petr N - 16/10/2013 13:37
_____________________________________

Zdravím fórum, 

osobně nechápu tolik vzájemné nevraživosti a netolerance, obzvláště pokud je to v sekci "Alkohol v
běžném životě".  
Jirkovi neberu názory na Nešpora a lékaře. Je to jeho věc. Navíc má svým způsobem minimálně v tom,
že mít v papírech dg. začínající F je minimálně stigma. 
Co se týká hackování, nikdo to nebude dělat kvůli jednotlivci. Ale celá databáze VZP je informačně
určitě zajímavá a věřím tomu, že by na černém trhu měla značnou hodnotu. 
Tendence propagování jednoho stejného názoru a značná neochota bavit se dalších možnostech byť
jen teoreticky je zde velmi patrná. 
Petr

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Liba - 16/10/2013 16:44
_____________________________________

Proč si kluci nenotujete, nepíšete spolu?Alkoholická duše je citlivá, jasně, že mně vadí nesmysly, co
Jirka píše, provokuje, blábolí, zmenšuje problém alkoholismus.........

============================================================================
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Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 16/10/2013 17:27
_____________________________________

Jak jsem si přečetl tuto diskusi,
http://www.alkoholik.cz/zavislost/forum/6-protialkoholni-lecebny-a-zkusenosti-s-nimi/10336-pozor-na-tent
o-stat-kde-zijeme-cr-.html  
přicházím k názoru, že žádné nesmysly ohledně léčby nepíšu. 
Docela drsné i na mě. Tak nějak jsem popisované tušil. Člověk by si měl dvakrát rozmyslet, než se
někde bude "chlubit" s tím, že chlastá. Přijít někam, předložit občanku a říct: jsem alkoholik. Zvlášť
rafinovaný způsob sociální sebevraždy...

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Petr N - 16/10/2013 18:17
_____________________________________

Jen tak o alkoholu v běžném životě 
 Tady můžete napstat Vaše názory na alkohol (kladné i záporné), můžete napsat své poznatky, se
kterými jste se setkali v běžném životě. Tato sekce je jakási volná diskuze bez konkrétních svazujících
témat. 

Toto je záhlaví fóra, do kterého přispíváme. Proto si myslím, že by se to mohlo obejít bez zbytečných
agresivních výpadů. 

Petr

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Liba - 16/10/2013 18:30
_____________________________________

Jirko, ty nikdy nepochopíš!Tady se nikdo "nechlubí", že je alkoholik, sem píší smrtelně nemocní lidé,
hledající pomoc na svou nemoc, na kterou neexistují žádné léky.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 16/10/2013 19:34
_____________________________________

Já možná nechápu duševní stavy alkoholika, ty zase jakobys nechtěla chápat, co mám na mysli, Líbo.
Tento server je určitě fajn, je dobře, že existuje. Třeba někoho odradí od nadměrné konzumace
alkoholu. Jinému pomůže v boji se svou závislostí. Je anonymní, takže zde není problém se svěřovat.
Měl jsem na mysli "prásknout" na sebe svůj problém adresně. Jestli je legislativa taková, jaká je, pak to
považuji téměř za nerozum. Vycházím z Petrova příspěvku - a s ním související diskusi, na který jsem
dal odkaz. To je přece hnus, takové jednání. Zřejmě chtějí alkoholiky vyhnat do soukromých klinik. Za
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vším hledej peníze, se říká. Chceš anonymitu a slušnou naději na vyléčení? Zacáluj 60tis a můžeš
nastoupit... To je podle mě moc špatně.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Petr - 16/10/2013 19:41
_____________________________________

S tímto s Jirkou musím souhlasit.A konstatovat, že když jsem tenkrát svou zkušenost z PL Bohnice
dával na tento web, většina lidí mi nevěřila..Je hrozné, že se alkoholik musí bát požádat o pomoc, v tom
má Jirka pravdu

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Milan - 16/10/2013 19:57
_____________________________________

Jako jít do léčebny pro pomoc a odejít bez řidičáku (pro někoho tím pádem i bez práce) je hodně
hustý.To nedávám ani já.Ale co od nich čekat

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 16/10/2013 20:28
_____________________________________

Já jsem z toho byl v šoku, Petře, kam jsme se to dostali? To je směs fašismu s bolševismem. Odebrat
někomu dneska řidičák, znamená udělat z něj člověka druhé kategorie. Vzít "jen tak" papíry někomu,
kdo se živí jako řidič, je pokus o sociální vraždu. Preventivně odebrat řidičák! Netušil jsem, že je to
možné. Preventivně často jednal Hitler. Stalin razil zásadu: raději popravit deset nevinných, než ušetřit
jednoho špiona. A tak sovětský voják, kterého chytli na frontě bez dokladů měl smůlu... Šel ke zdi.
Preventivně, co kdyby. Toto je to samé. Chlastá, preventivně mu vezmem řidičák. Bude prskat - asi už
blázní z chlastu, tak i občanku. Pije velká většina národa. Autem jezdí skoro všichni. Hlídají si to. Pokud
nejsou "čistí", za volant nelezou. Pokud to někdo nedokáže, pak je ztráta řidičáku samozřejmě na místě.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Danny - 16/10/2013 20:46
_____________________________________

Jirko, 
tvé příspěvky považuju za provokaci a způsob tvého myšlení za zmatený. Pokud nedovedeš pochopit,
že alkoholik(pokud je registrovaný) nemá mít co řidičák, nemá co dělat na silnici, tak opravdu pochybuji
o tvých rozumových schopnostech. Také to, že mícháš lidi, kteří pijí alkohol(třeba i denně) s alkoholiky,
t.j. těžce nemocnými lidmi. Prosím, nastuduj si něco o tom a nemotej nesrovnatelné. Jestli někdo
způsobuje sociální smrt, tak alkoholik sám sobě. Máš to trošku pomotané, ale ok. I tak ti přeju vše dobré,
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mám pochopení i pro tento tvůj způsob myšlení.Mimochodem, jsem žena a víš, podle, čeho to
poznáš?Podle koncovky a u podstatného jména a také podle koncovky a v příčestí minulém. 
Danny ta!!!!

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Petr - 16/10/2013 20:54
_____________________________________

Toto přirovnání se Stalinem či Hitlerem je zcela na místě.Máš pravdu, preventivně berou řidičáky.To by
taky mohli preventivně zavírat do klecí (co kdyby se někdo opil a něco provedl?) Ale nejhorší na tom
všem je, že maj pouze na ty, kteří se přijdou léčit dobrovolně, protože maj ještě nějakou
sebezáchovu..Alkáč, co bude jezdit nalitej, na toho nemaj dokud ho nezastaví pol hlídka.. 

Jak říkáš, šel jsem se do léčebny tenkrát informovat o možnostech léčby a odešel jsem s tím, že brzy
odevzdám řidičák.Tím pádem bych přišel i o práci, to nikoho nezajímalo.Jak řekli, tak se do dvou měsíců
stalo.Díky bohu jsem složil psychotesty a dostal potvrzení a řidičák mi nechali, ale byly to nervy.Nechci
se už o tom bavit, je to popsáno v jiném článku. 

Komouši taky zavírali potenciální nepřátele ještě než kolaborovali :)

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 16/10/2013 21:00
_____________________________________

Proč ta hysterie,Danny? Pokud registrovaným alkoholikům budeme brát řidičáky, logické je, že s
registrací budou velmi, velmi, velmi otálet. Až bude třeba pozdě. Až jako "neregistrovaní" opilci někoho
přejedou. Co je lepší?

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 16/10/2013 21:08
_____________________________________

Možná jsi byl tak trochu naivní, Petře. Neber to ve zlém. Jít se ptát na možnosti léčby... Do blázince.  :) 
Než něco udělám, půl roku hledám informace na netu. Sichr je sichr. Možná jsem tak trochu paranoidní,
za každým bukem vidím lumpa, ale jak říkal jeden renomovaný psychiatr: Paranoia není hezká
vlastnost, ale pro život je výhodnější, než přehnaná důvěra.  :laugh:

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Petr - 16/10/2013 21:16
_____________________________________
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Jirko, já to tušil, ale přítelkyně byla tak hysterická, že jsem to kvůli ní takto podělal..Otec na mě ještě
volal z okna, at nikam nejezdim, já ho neposlechl

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 16/10/2013 21:58
_____________________________________

No jo no. Rodiče se mají poslouchat.  :)

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Liba - 17/10/2013 04:27
_____________________________________

Když alkoholik nedokončí léčbu, je to špatné. Nechce se léčit, je nebezpečný.Je správné, že mu je
zadržený řidičák, udělá přezkoušení, a má ho nazpět.Ovšem, jestliže je v pořádku.Vím, že alkoholik
klidně sedne za volant nalitý, ohrožuje sebe, ale hlavně nevinné lidi kolem.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Milan - 17/10/2013 08:07
_____________________________________

Jasně Líbo, to všichni víme. 
Takže radši nikam nechodit, nebejt blbej a někde to o sobě řikat a v klidu si jezdit nalitej, jako ostatní
pijani. 
Zřejmě to bereš podle sebe, ale ne každej alkoholik na tom musí bejt tak blbě jako Ty

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Petr - 17/10/2013 08:11
_____________________________________

Milane, a ještě bych mu vzal legitku na MHD.Co kdyby se opil a někoho strčil pod přijíždějící autobus

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 17/10/2013 09:26
_____________________________________

... a každý alkoholik by měl nosit rolničky, jako malomocní ve středověku, a na čele mít vytetovanou
flašku. Společnost musí být přece chráněna.
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============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil anoine - 17/10/2013 09:50
_____________________________________

Dobry den.Ja s odebiranim RP take nesouhlasim.Ale asi ne tak striktne.Navic,pokud jsem dobre
pochopila Libu,po absolvovani cele lecby se RP vraci,ne?Ono to asi bude slozitejsi,pokud nekdo je
alkoholik,urcite ma i nektere "rozpoznavaci" schopnosti a jine ovlivnene,navic asi malo alkoholiku nepije
denne...Pri epilepsii se take RP ridi nejakymi pravidly .

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil anoine - 17/10/2013 10:00
_____________________________________

Co je ale "problem" je samozrejme to,ze leceny alkoholik je timto znevyhodneny pred nelecenym a muze
to byt take jedna z veci,ktera pred lecbou odradi.Asi ale nezbyva,nez to prijmout jako soucast
lecby.Stejne jde o to,ze pokud budu tezky alkoholik,stejne casem o praci i ridicak prijdu a co kdyby lecba
byla uspesna...

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Liba - 17/10/2013 11:13
_____________________________________

Také může skončit jako dement, nebo umře, pak mu bude řidičák na prd.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 17/10/2013 12:52
_____________________________________

Jenže mrtvého už nic nebolí, Líbo. Tomu je fajn. Když někdo přijde o papíry v důsledku toho, že se sám
dobrovolně rozhodne pro léčbu, je to podle mě moc šptaně. Musí to cítit, jako trest. Ale za co? Za svou
naivitu? Nejspíš... Kdo se rozhodne pro léčbu dobrovolně, nemůže být na tom tak špatně, jako někdo
jiný, komu je to jedno, anebo si svůj problém ani neuvědomuje. A právě z takových se rekrutují rizikoví
řidiči.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 17/10/2013 12:58
_____________________________________
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Co je ale "problem" je samozrejme to,ze leceny alkoholik je timto znevyhodneny pred nelecenym a muze
to byt take jedna z veci,ktera pred lecbou odradi.Asi ale nezbyva,nez to prijmout jako soucast lecby. 

"Co" přijmout, jako součást léčby, Anoine? Status občana druhé kategorie? Duševně zdravý člověk to
přece dobrovolně neudělá.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Liba - 17/10/2013 12:59
_____________________________________

Milane, všichni alkoholici mají stejnou nemoc, takže stejné myšlení, chování.Jedná se o duševní
nemoc.Ano, beru to podle sebe, pila jsem dost, nyní 9 let nepiji .

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 17/10/2013 13:40
_____________________________________

Člověk není "výrobkem" podle normy, každý jsme originálem, takže i stejná duševní nemoc se u
každého může projevovat rozdílně.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Petr N - 17/10/2013 14:56
_____________________________________

Toto je poměrně zajímavý příběh, třeba se někomu bude hodit. Také je zde krásně vidět, jak jednoduché
je získat dg F10.2 

http://www.ulekare.cz/poradna-lekare/nesouhlasim-s-diagnozou-alkoholismu-58671 

Petr

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 17/10/2013 16:59
_____________________________________

Smutné čtení, a proto já říkám, že s alkoholismem je to stejné, jako s nevěrou a platí zásada: zatloukat,
zatloukat, zatloukat. Dokud to jde. Proto radím, kdo má jakous - takous šanci dostat se z toho sám,
zkuste to. Není-li to možné, a nepatříte zrovna k horním deseti tisícům, co šustěj prachama, smiřte se s
kategorií druhořadého občana. Tak to prostě je.

============================================================================
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Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Petr - 17/10/2013 17:04
_____________________________________

Ano, je to velmi jednoduché.. 
At obejdou hospody a bude mít diagnozu F10.2 asi tak 70% dospělé populace....Takže sebrat řidičáky
všem, at je to spravedlivý !!!!!

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 17/10/2013 17:10
_____________________________________

Přesně tak. Kdo se sám přizná, je považován za blbce a slabocha. Takhle to bohužel funguje. Kdyby
člověk vraždil, nesmí se přiznat... pak má jiskřičku naděje. Je hrozné, jak tahle společnost funguje,
pokud však chce člověk přežít, musí se těm pravidlům přizpůsobit. Zde není prostor pro nějaké hraní si
na hrdiny.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Petr - 17/10/2013 17:10
_____________________________________

Přesně tak, zatloukat a zatloukat..Jinak vám nezbyde nic víc, než blábolit na diskusích a plácat se po
ramenou kolik let abstinujete

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Pavla 7 - 17/10/2013 17:43
_____________________________________

:unsure:  
Jinak vám nezbude nic víc, než blábolit na diskusích a plácat se po ramenou kolik let abstinujete - to se
mi vůbec nelíbí a je velmi smutné jak to tady prezentujete. 
Přizpůsobit? Hrát si na hrdiny? Zatloukat?...... 
Co to jako má být, to jsou rady pro lidi co se snaží neumřít? 
Snažím se přestat sice sama, ale pokud to nedám jdu na AA protože vim že jiná cesta pro mě není, a
život stojí za cokoliv pokud ho vnímáme takový jaký opravdu je!!! Mluvila jsem o tom se svojí doktorkou,
žádnej problém.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Petr - 17/10/2013 17:47
_____________________________________

 25 / 35



Fórum alkoholik.cz - Alkoholik.cz
Vytvořeno: 10 May, 2024, 21:58

Hlavně nechod do léčebny, zničej ti život

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 17/10/2013 18:20
_____________________________________

život stojí za cokoliv  

Já to takhle rozhodně nevnímám,Pavlo7. A věřím, že nejsem sám. Život jen pro život nedává smysl. To
pak mluvme raději o přežívání, nikoli však o životě. Já vím, je to otázka osobnosti, důstojnosti, hrdosti
člověka, kde má tu hranici, za kterou se mu již nevyplatí žít. Vlastně, přežívat. Život za každou cenu je
nesmyslná meta. Jako mantru katolických věřících to chápu, pragmatik ale v této rovině obvykle
neuvažuje.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Liba - 17/10/2013 18:59
_____________________________________

Jirku, fakt jsi mimo, nechápeš a ani nechceš rozumět.Zbytečně ztracený čas s Tebou, vysvětlovat ti,
snažit se.To už je lepší se bavit s hluchým o počasí, než s tebou o alkoholismu, léčbě....Že nechodíš se
psem po horách, nevěnuješ se mladé ženě, jen trčíš tady a neubližuješ, jen se zesměšňuješ.Nevíš o
střízlivém krásném životě nic.Nemusí mně nikdo plácat po rameni, střízlivá jsem pro sebe, pro svůj
hezký život, a vážím si ho.Upřímně ti přeji trochu klidu na duši, pozitivnější myšlení a trochu štěstí.Nevíš
ani , co to je, rochníš se ve zlu a možná tě to uspokojuje.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 17/10/2013 19:20
_____________________________________

Mohu tě ujistit, Líbo, že pozitivní myšlení mám, s pejskem po horách chodím, moje žena sice už moc
mladá není, ale i tak ji mám  rád.  :) Jestli považuješ čas se mnou za ztracený, nikdo tě nenutí jej dál
ztrácet. Máme demokracii, bavit se můžeš, s kým uznáš za vhodné.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Pavla - 18/10/2013 07:22
_____________________________________

Zdravím, 
podle sebe si myslím, uvědomím-li si, že mám vážný problém s alkoholem, mé pití ovlivňuje mou mysl
na tolik, že nemám již smysl života, utápím se v depresích a úzkostech.... nebaví mě nic, nic mě
nezajímá, lidé jsou kolem mě nešťastný a mě je to jedno, venku je krásně, ale já sedím doma a
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přemýšlím o smrti a utápím se v sebelítosti, nežiju, jen živořím ze dne na den. Je mi tak zle, že jednoho
dne se rozhodnu, že pít přestanu, ale nejde to.... moje hlava i tělo baží po chlastu jako hladový po
chlebu a žíznivý po vodě...... tak si nejsem jistá, jestli by mě v tomto rozpoložení zrovna zajímalo, zda
přijdu o řidičák a jestli budu mít něco napsaného v kartě, když potřebuju pomoc. 
Tato diskuze mi tu pomáhá v abstinenci a abych nikdy nemusela zažít to, co píšu výše. 
A za sebe... je mým názorem, že raději příjdu o řidičák, než o úsměv mých dětí a raději příjdu o práci
než o rodinu a raději budu mít někde v papírech to vaše dogma než příjít o sebevědomí a důstojnost.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Petr - 18/10/2013 08:53
_____________________________________

Když přijdeš o práci tak asi i o rodinu, bydlení...Nebo si myslíš, že tě bude někdo živit a ty se budeš valet
a k radosti všem abstinovat.Trošku divnej názor.A pokud děláš někde, kde je řidičák potřeba, tak je to
hotový dvojnásob. 

A pro Líbu.Myslíš, že kvartální alkoholik, kterej se naleje jednou za měsíc o víkendu má přijít o
řidičák?Proč, si mimo? 
Asi jseš pro, samozřejmě pokud to bereš podle sebe (denně na šrot) tak opravdu je řidičák asi k ničemu

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 18/10/2013 09:05
_____________________________________

Raději přijdeš o práci, Pavlo? Nevím, kolik je ti let, jakou máš profesi, ale i tak na dnešní dobu jsou to
docela hrdinská slova. Tak mě napadlo... těžkému alkoholikovi ani odebrání řidičáku nezabrání v tom,
aby jel svým autem. Museli by mu zabavit auto, aby byla jistota. Takže se dostáváme zpět k tomu, co
jsem psal již předtím. Odebrání řidičáku u dobrovolně se léčících alkoholiků je neadekvátním trestem,
který mnoho lidí, co se dostali do problémů, od včasného léčení spíš odradí. A naopak, alkoholik, který
si svůj problém odmítá připustit, bude jezdit s papírama, nebo bez. V jeho očích je to jedno, o přestupek
víc, nebo míň... Zastřelit mě nemůžou - tak to asi cítí.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Milena - 18/10/2013 09:06
_____________________________________

Jsem alkoholička, byla jsem na léčení. Mám to v papírech, u psychiatra, u obvodní doktorky, všichni o
tom ví, v práci i známí. Ale že by mi to zničilo život? Život mi zničila závislost. Papíry mám, zůstala mi
práce i přátelé. Není důvod to tajit. Kdybych se nešla léčit přišla bych o práci, o rodinu a papíry by mi
byly k ničemu, protože bych neměla na auto ani na benzín. Kdo nepoznal závislost nikdy nepochopí, co
to je. Nyní abstinuju, necítím se tak skvěle jak tady někteří popisují, ale rozhodně si jsem jistá, že mi je
líp, než kdybych pila dál.

============================================================================
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Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 18/10/2013 09:25
_____________________________________

Zřejmě máš, Mileno, velké štěstí na zaměstnavatele, na rodinu i přátele. Máš vlastně štěstí v neštěstí.
Každému se tahle konstelace nepovede.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Milena - 18/10/2013 09:39
_____________________________________

Taky fakt, záleží na tom, v jakém prostředí se pohybuješ, na koho narazíš. V práci jsem dostala nůž na
krk, krok vedle a letím. Někteří ve vedení mě chtěli vyhodit, ale můj vedoucí prosadil, abych zůstala.
Leta dobře pracovala, teď má problém, ale řeší ho, tak jí dám šanci. Jsem mu za to vděčná. Určitě jsou i
lidé, co si ukážou prstem, to je ta co byla v léčebně. Ale lepší než, aby si ukazovali, podívej už je zase
namol.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Pavla - 18/10/2013 09:49
_____________________________________

Nemusíš se mnou souhlasit. Já jsem si ale 100% jistá, že by mě rodina neopustila, protože jsem přišla o
práci. A nějak nechápu, proč bych se měla válet. Ale myslím, že je důležité se uzdravit ač by to něco
stálo a stojí za to začít znovu a znovu si vše vybudovat, ale s čistou hlavou. Moje matka chlastá, přišla o
bydlení, práci a i rodinu, která při ní stála celý její život a teď je z ní guma, která už není schopná si
cokoliv zařídit a není schopná práce, protože jí chybí vštípivost.  
Jinak ze zkušeností jiných co přišli o řidičák.... jeden můj známí byl vybodován a přišel o práci kurýra,
tak šel dělat do kavárny, další co přišel o řidičák za chlast a zákaz na dva roky šel pracovat do skladu a
taky ještě jeden co přišel papíry, taky za chlast a řídil popelářské auto, tak začal pracovat jako krupiér v
casinu. Tak mám pocit, že je to spíše v přístupu.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 18/10/2013 09:56
_____________________________________

Zbývá uvést věk postižených ztrátou řidičáku. Jinak se shání práce ve třiceti, jinak v pětapadesáti. :)

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Pavla - 18/10/2013 11:02
_____________________________________
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Ano vím jak je to s prací v dnešní době. Je mi 31 a pracuji jako personalistka, takže mohu ještě uvést
problém shánění zaměstnání lidí po škole bez praxe, rasovou diskriminaci a diskriminaci žen a taky ženy
co mají malé děti, to je jako mít lepru :-) atd. Lidem trvá i rok než práci najdou a jistota žádná. A právě po
svých zkušenostech jsem se obrátila na druhou stranu a pomáhám lidem z rizikových skupin, aby věděli,
jak obstát na pracovním pohovoru dle západního vlivu. A také jak se píší životopisy a motivační dopisy.  
Pokud má ale někdo pocit, že nemám problém s prací, jelikož mi je jen .... tak omyl. Může Vám být 25 a
mít vysokou školu a státnice z angličtiny a stejně můžete mít problém práci sehnat, když nemáte dobrou
prezentaci atd..... 
Za svými slovy si stojím, jelikož o sobě vím, že když to bude nutné, tak budu klidně roznášet letáky a
uklízet záchody. 
A dodatkem.... pánovi co přišel o řidičák a dělal pak krupiéra bylo přes 50. 
Ale tímto nechci nic zlehčovat. A je pravdou, že práce je málo a najít dobré zaměstnání je opravdu
těžké. Vezmu-li v potaz, že na práci prodavačky Vám příjde až 900 životopisů.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 18/10/2013 11:29
_____________________________________

když to bude nutné, tak budu klidně roznášet letáky a uklízet záchody. 

Jsem ochoten ti to věřit, Pavlo, proč ne, zbývá jen otázka, jak dlouho budeš schopna vykonávat
zmíněnou práci za plat, který tomuto pracovnímu zařazení odpovídá? Pokud nejsi již vdaná, a nejsi
přírodou obdařená sexbomba, tak jako "hjzlbába" nebudeš mít bůhvíjaký seznamovací potenciál. 
:laugh: Nezaložíš ani rodinu. Možná s nějakým houmelesem, který je na tom ještě hůř. 

Snad se oba shodnem na názoru, že o dobrém místě dnes rozhodují spíš známosti, než schopnosti.
Klientelismus funguje zřetelně i zde. Výběrová řízení jsou jen na oko, s předem daným výsledkem.
Takže, zaměstnání sehnat lze... jde o to jaké, a hlavně, "za kolik".  :)  

P.S. Radíš lidem, jak psát životopis? Motivační dopis. Já jsem si vždy myslel, že stačí o sobě napsat
pravdu. Nebo ne?  :)

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Pavla 7 - 18/10/2013 12:03
_____________________________________

Už se musím vážně smát, o jakých známostech, také jsem chtěla práci co mám teď. Šla jsem po ní
tvrdě, dělala jsem dobrovolnici abych se mohla pohybovat v tomto prostředí. Věnovala se lidem a po
třech měsících jsem práci dostala. 
Jirko ty tady úplně překrucuješ věci ve špatné. Ty nejsi vůbec pozitivní ani v klidu. 
Jaká sexbomba? Jasně že realita je občas tvrdá, jenže dost lidí co na sobě začne makat se dostane tam
kam chce, jsem živý důkaz. 
V téhle době je potřeba lidi povzbuzovat, a né jim podkopávat nohy - to si zajdi na fotbal. 
A jestli chceš vtipkovat, kup si sešit a můžeš začít. Nejspíš se vážně nudíš, páč se stále vracíš jak
bumerang, možná sedíš za monitorem a z každého koho vytočíš máš srandu, bo si děláš čárky? 
Každý máme jiný život, práci, zkušenosti, poznatky, myšlenky tak to laskavě nedávej do jedné kupy.  
Podle sebe - soudím tebe co.

 29 / 35



Fórum alkoholik.cz - Alkoholik.cz
Vytvořeno: 10 May, 2024, 21:58

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Pavla - 18/10/2013 12:37
_____________________________________

Netvrdím, že ze známosti nelze sehnat práci, lze,jistě že. A na vyšších postech asi bude fungovat více
aspektů než jen zkušenosti.  
Ale věř, že pracovní pohovory na běžná pracovní místa jsou reálné, zkušenosti cenné a pokud se chceš
vůbec nějakého pohovoru zúčastnit musíš personalistu zaujmout. To znamená, že dobrý den, mám
zájem o práci a jsem spolehlivý...nestačí a Váš životopis nikdo ani neotevře. Nemá smysl se o tom asi
více bavit, jelikož vy máte na vše odpověď a vždy jasný závěr. Já jen vím jak to chodí a vím jak má
správný životopis a motivační dopis vypadat, aby zaujmul a samozřejmě vždy musí být založen na
pravdě.  
K tomu, jak jste mi tu vylíčil mou potenciální budoucnost v mé kariéře hajzlbáby je celkem zábavný. Ale
mám na to jiný úhel pohledu. Jelikož neříkám nic co by nesouhlasilo s tím co dělám. To znamená, že
jsem také pracovala jako uklízečka a myla i záchody na ministerstvu a vstávala denně ve 3 ráno a pak
běžela do svého zaměstnání a to jen proto, abych si za přivydělaný peníz mohla hradit studium.  
A také jsem jeden čas dělala i malířku pokojů a dokonce umím i opálit a zrepasovat okno :-D. A za vše
jsem moc vděčná, dalo mi to víc než si myslíte. 
No nic mám pocit, že to do této diskuze nepatří.  
Jen jsem reagovala jako nesouhlas se zlostnými a ublíženými názory Petra a Vámi Jiří, který tu
provokujete a máte jasno i ve věcech o kterých moc nevíte. 
Ne nadarmo se říká, "každý svého štěstí strůjce"

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 18/10/2013 12:42
_____________________________________

Pavlo7, já nejsem pozitivní, ale ani negativní. Nejsem optimista, ale ani pesimista. Snažím se být
realistou. Snažím se vidět svět kolem sebe takový, jaký je, snažím se formulovat věci tak, jak jsou. Bez
ideologických, náboženských, či jiných příkras. Źe se to někomu zdá kruté, nestravitelné, možná
cynické, za to já nemohu.  :)

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Petr - 18/10/2013 13:15
_____________________________________

Nemám pocit, že píšu zlostné názory..Pokud jej někdo má, at to upřesní :)

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 18/10/2013 13:24
_____________________________________
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Je vám 31 let, Pavlo, a vaše názory kopírují váš věk. Ať vám to vydrží do důchodu.  :)

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Pavla - 18/10/2013 14:41
_____________________________________

Tak jistě... je snad přirozené, že mé názory kopírují můj věk. A Vy buďte rád, že již v tom důchodu
nejspíš jste. Protože jak je známo, moje generace se z velké části důchodu ani nedožije a pokud ano,
tak důchody se budou snižovat, takže se musíme o to víc ohánět.  
Nic méně závěrem k Vám. Tady tato diskuze slouží lidem, kteří mají problém s alkoholem a snaží se tu
přečíst zkušenosti ostatních, hledají tu odpovědi a možnou útěchu a podporu těch, kteří si již svým prošli
a rádi a ochotně se o to podělí. Jste si jistý, že Vaše příspěvky tyto účely splňují?

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 18/10/2013 15:24
_____________________________________

V důchodu ještě nejsem, ale již nepracuji, protože mi to mé finanční zajištění dovoluje. Ano, jsem rád, že
dosáhnu na důchod, protože na trhu práce bych se ve svém věku těžko uplatňoval. Nevím, proč své
šance vidíte tak pesimisticky. To, zda se dožijete důchodu, nebo zda vám bude nějaký důchod vyplácen
záleží přece jen na vás. Na vaší píli, ochotě se přizpůsobit, vzdělávat, učit novým věcem. Neprožijete
většinu života v komunistické totalitě tak, jako já, žijete ve svobodné společnosti, můžete cestovat,
demokraticky volit strany, které vyhovují vašemu naturelu, jste silní, krásní, většinou i zdraví, tak nač
věšet hlavu? Je to jen a jen na vás... Použiji vaše slova: každý svého štěstí strůjcem.  :)

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil ava - 18/11/2013 15:10
_____________________________________

normální to tedy není!

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jessie - 20/11/2013 18:56
_____________________________________

Souhlasim Pavlo, ja mam VS, umim aktivne tri jazyky, zila jsem nejaky cas v zahranici, je mi 32 a
hledala jsem praci skoro rok. Ted je problem protoze nechteji zaplatit VS, radeji vezmou stredoskolaky.
Je to velmi slozite na pracovnim poli a jistotu nema dnes vubec nikdo.

============================================================================
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Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jessie - 20/11/2013 18:58
_____________________________________

Naprosto souhlasim s Pavlou  B)  

Pavla napsal: 
Tak jistě... je snad přirozené, že mé názory kopírují můj věk. A Vy buďte rád, že již v tom důchodu
nejspíš jste. Protože jak je známo, moje generace se z velké části důchodu ani nedožije a pokud ano,
tak důchody se budou snižovat, takže se musíme o to víc ohánět.  
Nic méně závěrem k Vám. Tady tato diskuze slouží lidem, kteří mají problém s alkoholem a snaží se tu
přečíst zkušenosti ostatních, hledají tu odpovědi a možnou útěchu a podporu těch, kteří si již svým prošli
a rádi a ochotně se o to podělí. Jste si jistý, že Vaše příspěvky tyto účely splňují?

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Petr - 20/11/2013 21:04
_____________________________________

kolik máš VS je uplně jedno, když to máš v hlavě vypitý..

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jirka - 21/11/2013 20:54
_____________________________________

Nemusí to mít v hlavě vypité, Petře. Prostě, je moc vysokoškoláků. Byl nastartován chybný trend podle
kterého, kdo nemá VŠ, není člověkem. A soukromé VŠ v honbě za penězi tomu ještě napomáhají.
Žijeme v době inflace akademického vzdělání. Pak není divu, že řada vysokoškoláků nenajde uplatnění.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Liba - 22/11/2013 04:44
_____________________________________

Je to jistě složité na prac. trhu.Jenže, pro spoustu lidí je lepší otevřít láhev,  a naříkat, než hledat, pátrat,
vzít i to, co je  k mání, nevybírat, nebýt náročný.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jessie - 22/11/2013 12:27
_____________________________________

Petre to nebylo hezke a takto jsem to vubec nemyslela, me to myslelo stale dobre a byla jsem uz davno
cista a nemohla sehnat praci.  
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Petr napsal: 
kolik máš VS je uplně jedno, když to máš v hlavě vypitý..

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jessie - 22/11/2013 12:28
_____________________________________

Velmi dobrý názor.  

Jirka napsal: 
Nemusí to mít v hlavě vypité, Petře. Prostě, je moc vysokoškoláků. Byl nastartován chybný trend podle
kterého, kdo nemá VŠ, není člověkem. A soukromé VŠ v honbě za penězi tomu ještě napomáhají.
Žijeme v době inflace akademického vzdělání. Pak není divu, že řada vysokoškoláků nenajde uplatnění.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jessie - 22/11/2013 12:30
_____________________________________

Tohle jsem udelala, vzala co bylo, neoteviram lahev ale jdu si zacvicit a verim, ze v budoucnu se to
zlepsi a najdu neco co me bude naplnovat a bavit. Najem zaplatim a uzivim se takze narocna v tomto
byt ani nelze pokud si clovek chce udrzet nejaky standard.  

Liba napsal: 
Je to jistě složité na prac. trhu.Jenže, pro spoustu lidí je lepší otevřít láhev,  a naříkat, než hledat, pátrat,
vzít i to, co je  k mání, nevybírat, nebýt náročný.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jana Mertosová - 26/07/2014 22:03
_____________________________________

Vzpomínám na Spoj,který pro alkoholiky pořádala Dr.Turková.Pokaždé na konec sezení s ní jsme měli
sebereflexi se zakotvením. Mimo jiné jsme si měli uvědomit kdo jsem,co jsem,kde se nacházím,co tady
hledám.Odpovědět jsme měli co jsme našli.Já dlouhou dobu opravdu hledala KDO JSEM.ŽE JSEM
ALKOHOLIČKA JSEM VĚDĚLA,ALE DLOUHO JSEM NENACHÁZELA PRAVDIVOU ODPOVĚĎ KDO
VLASTNĚ JSEM.K tomuto hledání mi pomohli svým programen AA,víra a Bůh.Bylo to hledání a stavění
sebe sama,své osobnosti.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Liba - 04/08/2014 14:46
_____________________________________
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Ten standart zmizí bleskově díky alkoholismu.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jorga - 19/08/2014 17:53
_____________________________________

Ahoj Jirko. Konečně někdo, kdo se na to dokáže dívat trochu ironicky s nadhledem:-)) Super. jinak je ta
diskuze tady vsude taková chudinkovská. A chudinkovský je to i v léčebně. byla jsem tam a vydržela to
tam 3 dny:-)))bych si musela dát facku, jestli ybch se stala takovou "uvědomělou bojovnicí za střízlivost".
brrr.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Liba - 19/08/2014 19:40
_____________________________________

Nevím, kdo je největší chudinka, ale budeš to asi ty, Jorgo.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Jana Mertosová - 19/08/2014 19:52
_____________________________________

Ono přiznat si,že jsem alkoholička,tím i jakoukoliv další PRAVDU o sobě vyžaduje ODVAHU..Máš
strach,co by z tebe bylo,zůstalo,jak bys vypadala před druhými,co by si mysleli,kdyby jsi nepila.Máš
stracH co bys vůbec dělala,kdyby jsi přestala pít-TO JE UBOHOST,V TOM JE CHUDINKOVSTVÍ-V
TOM JE ZBABĚLOST.Je to strach z jakékoliv změny,z jakéhokoliv rozhodnutí,je v tom strach z vlastní
zodpovědnosti a tím  strach z života.Jestli dostaneš tu šanci a dokážeš si přiznat,že ti s chlastem jde o
tvůj život?Jestli se stane zázrak a toto zachytíš?Začneš zpívat jinou píseň.Bude ti líto každého
dne,natož roku,o které jsi chlastem okradala sama sebe i ty nejbližší.

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil dejna - 19/08/2014 21:20
_____________________________________

Tak ať ti Jorgo ten nadhled vydrží až ti bude z chlastu zase mizerně!

============================================================================

Re: Přivítaní (kdo jsem? co jsem?)
Vložil Liba - 20/08/2014 05:12
_____________________________________
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Zle jí bude, netuší, jak moc.Alkoholici končí demencí, smrtí

============================================================================
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